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Worship with Praise and prayer
Harp Prelude                                                      Brother Philip Chen
Call to Worship




                Chairperson                       

Praise Songs                                                     Chinese Praise Team
*Prayer




                Chairperson
*The Lord’s Prayer                                                                       All
Worship with Giving

Welcome/Announcement


                Chairperson
Offering                                                                                         All




















Worship in the Word

Message                 “Learning to Change”          Brother Dan Liu
                                   Acts 10: 9-16        Interpreted by Mei Liu
Worship by Living the Word

*Doxology                                                                          All

*Prayer                                                           Brother Dan Liu
Choral Benediction



                       Choir







*Please Stand
報告事項
一.
今日承蒙劉旦業弟兄講台證道，謹致謝忱。
二.
青少年團契2014冬令福音營於本週末在 The Oaks Conference Center舉行, 於明天2月17日(週一)下午4時左右返回教會。請弟兄姐妹為天氣，安全，講員，青少年及參與的同工們代禱。

三.
週三晚中英聯合祈禱會於2月19日晚8:00在教會舉行，為教會宣教事工禱告，由宣教執事黃鴻章弟兄帶領。
四.
週五晚青少年團契於2月21日本週五晚7:30恢復聚會。「週五課業加強班」(T.G.I.F. Power Club)亦於2月21日週五恢復開課。
五.
週五的兒童團契Good News Club每週五晚上7:30在教會301室舉行，有詩歌，聖經故事，遊戲等節目，歡迎學齡兒童參加。

六.
佳樂團契將於2月22日(週六)早上10:30在教會一樓交誼廳聚會，並慶祝元宵。歡迎年長弟兄姊妹們參加。
七.
喜樂小組於2月22日(週六)晚7:00在教會由譚榮凱弟兄分享中國短宣恩典之路。會後有茶點招待。歡迎弟兄姊妹參加。
八.
2014春季裝備訓練課程將於三月開始，詳情請參閱簡章。

九.  “聖經研讀123” 講座未完成部份，仍由劉旦業弟兄帶領，於3月1日週六早上9:00-12:00完課。請弟兄姊妹預留時間參加。
十.

聘牧委員會成員包括提名委員會的錢志賢，劉旦業和孫文驄弟兄及牧執會的黃鴻章，馬紹仁及吳大度弟兄。黃鴻章弟兄為聘牧委員會的主席。聘牧委員會經已開始物色下屆主任牧師。

十一. 基督徒事工訓練 (GLASS Convention)於5月2-3日週五及週六兩天舉行。基督徒事工訓練CMTA主要目的是要訓練，裝備，鼓勵及激動弟兄姊妹在教會的事奉，教會將資助每位參加者$25。有意參加者請與田士娟姊妹聯絡。

十二. 下主日(2月23日)英文堂崇拜時間為上午11:30AM。
十三.  請為過去在我們英文堂聚會的青年弟兄Eugene Lee和 Jay Lee 及他們的家人禱告, 他們的父親於上週五因胰臟癌逝世。求主安慰他們的母親及家人。
Announcement
1.
Thank you to brother Dan Liu for being our speaker today. 

2.
Youth Gospel Camp is being held this weekend at the Oaks Christian Conference Center. The bus will return tomorrow (Monday 2/17) around 4 pm. Please pray for good weather, safe journey, the speaker, all the campers and counselors.

3.
Joint Wednesday Night Prayer Meeting will be held on 2/19 at 8 pm led by Deacon James Huang focusing on Mission ministry.

4.
TGIF and Youth Friday Night Live will resume on 2/21 this Friday. 
5.
Children Good News Club will continue to meet every Friday night at 7:30 pm in room #301. We welcome all elementary-aged children. 

6.
Caleb Fellowship is meeting this Saturday 2/22 at 10:30 am at church to celebrate Chinese New Year Lantern Festival. Welcome all to come join. 

7.
Joy fellowship group will host a Chinese mission sharing on 2/22 Sat. at 7 pm at church. Brother Morgan Tam will share in Chinese. All are welcome. 

8.
2014 Spring Quarter Sunday Equipping Classes will begin in March. Please see insert for class descriptions and registration.
9.
Bible Study 1-2-3 Seminar taught by brother Dan Liu in Chinese will continue on 3/1 Saturday from 9 am – 12 noon for completion.
10.
Our pastoral search is in progress.  The Pastor Search Committee consists of Chih-Hsien Chien, Dan Liu and William Sun (church members from the congregation) and James Huang, Jerry Mah and Henry Wu (Church Board representatives). Dr. James Huang has been voted as the chairman of the Pastor Search Committee. Please pray for the Pastor Search Committee and the search process. 
11.
Christian Ministries Training Association (formerly GLASS convention), to be held on 5/2-3 Friday and Saturday, has something for all individuals and church ministries.  The goal of CMTA is to equip and train, encourage and inspire professionals and volunteer workers in local churches.  Our church will subsidize each person $25 to attend the CMTA.  Please contact Susie Chan if you would like to attend.
12.
Next Sunday CrossPointe English worship service will be at 11:30 am. 

13.
Our condolences to Eugene Lee and Jay Lee, former members of our church as their father, Mr. Ki Lee passed away last Friday after diagnosed of pancreatic cancer last November. Please pray for Mrs. Lee and the Lee family. 
